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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

Na prośbę i wniosek mieszkańców wnoszę o natychmiastowe działanie w celu poprawienia

bezpieczeństwa przy dwóch przejściach dla pieszych na ulicy Chojnowskiej od torów kolejowych w

stronę wylotu z miasta. 

Mieszkańcy informują mnie, że z przejść korzystają dzieci, zwłaszcza w drodze do i ze szkoły.

Ulica jest bardzo ruchliwa i przejście jej bezpiecznie stwarza olbrzymie problemy i jest potencjalnie

niebezpieczna.  Przypominam,  że  doszło  tam  do  co  najmniej  jednego  wypadku  śmiertelnego  z

dzieckiem. 

Proponuje, żeby przejścia w tej okolicy przede wszystkim doświetlić dodatkowymi lampami,

najlepiej  LED,  bo  są  lepiej  oświetlają  przestrzeń.  Lampy  mogłyby  być  zamontowane  na

oznakowaniu  pionowym  przy  ulicy,  albo  jako  osobne  słupy.  Można  rozważyć  lampy  zasilane

bateriami  słonecznymi,  co  odciążyłoby  sieć,  nie  powodowało  zwiększenia  kosztów  prądu,  ale

przede  wszystkim  umożliwiłoby  działanie  lampy  zaraz  po  zmierzchu,  bez  względu  na  godzinę

uruchomienia  oświetlenia  ulicznego  podłączonego  do  sieci.  Dodatkowo  proponuję  wymianę

istniejących znaków „przejście dla pieszych” na takie, które będą pokryte farbą odblaskową, aby z

daleka były widoczne. Zmiany te nie stanowią ogromnego wydatku w budżecie miejskim i mogą

być użyte również po remoncie ulicy, a zwiększą bezpieczeństwo dzieci natychmiast. 
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